
PROTOKÓŁ Nr XLV/10 

z XLV sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 26 kwietnia 2010 r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

 

Stan Radnych – 22 radnych. Obecnych: 21 radnych. Ni eobecny radny: Andrzej Jaszczur. 

 

Ad.1 i ad.2.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych, prosząc wszystkich o powstanie, 

− odczytał w imieniu radnych oświadczenie kondolencyjne, odnoszące się do ofiar katastrofy samolotowej pod 

Smoleńskiem. 

Oświadczenie podpisane przez radnych zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Po tym wprowadzeniu Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji porządku obrad. Godzina 

rozpoczęcia obrad  9:05. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenie okolicznościowe. 

3. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

4. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 

5. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

6. Uchwała w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu miasta Szczecinek za 2009rok. 

7. Uchwała w sprawie zmiany w budŜecie miasta Szczecinek na 2010r. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Zachód III” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej Statut Miasta Szczecinek. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 stycznia 2003r.  

w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Romana Rucińskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

12. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

14. Wnioski i zapytania Radnych. 

15. Zamknięcie  sesji. 

 

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził wymagane kworum, otworzył sesję, proponując zmianę porządku obrad polegającą na 

wprowadzeniu trzech nowych punktów po pkt 7, 

− uchwała w sprawie udzielenia poręczenia kredytu (jako nowy pkt 8), 

− uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości (jako nowy pkt 9), 
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− uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości zabudowanej w drodze 

przetargu (jako nowy pkt 10), 

− projekty w/w uchwał zostały pozytywnie zaopiniowane przez Komisję BudŜetowo-Ekonomiczną, 

− w przypadku przyjęcia proponowanej zmiany numeracja porządku obrad ulegnie odpowiedniej zmianie.                                                                                                                             

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił potrzebę wprowadzenia dodatkowych uchwał do porządku obrad. 

 

Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” postanowiła wprowadzić do porządku obrad proponowane zmiany, 

który po ich wprowadzeniu przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 

2. Oświadczenie okolicznościowe. 

3. Przyjęcie protokołu z  poprzedniej sesji. 

4. Odpowiedzi na pytania radnych zadane na poprzedniej sesji. 

5. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

6. Uchwała w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu miasta Szczecinek za 2009rok. 

7. Uchwała w sprawie zmiany w budŜecie miasta Szczecinek na 2010r. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia poręczenia kredytu. 

9. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości. 

10. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości zabudowanej w drodze 

przetargu. 

11. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Zachód III” w Szczecinku. 

12. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej Statut Miasta Szczecinek. 

13. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szczecinek z dnia 27 stycznia 2003r. 

w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych. 

14. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Romana Rucińskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

15. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

16. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

17. Wnioski i zapytania Radnych. 

18. Zamknięcie  sesji 

 
                                                                                                                                                                                                              
Ad.3.   

Protokół  z XLIV sesji Rady Miasta Szczecinek został przyjęty  jednogłośnie 21 głosami „za”.  

 
Ad.4.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− nawiązał do swojego pytania zadanego na poprzedniej sesji RM, dotyczącego działań StraŜy Miejskiej 

wobec właścicieli psów, które swoimi odchodami zanieczyszczają miasto, 
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− na pytanie to na poprzedniej sesji odpowiedzi udzielił Burmistrz,  jednak Przewodniczący Rady oczekuje 

ustosunkowania się do tej kwestii przez Komendanta StraŜy Miejskiej. 

 

Ad.5.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawiciela Rady Osiedla Pilska-Raciborki. 

 

Ad.6.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie wraz z jej uzasadnieniem,  zawierającą 

pozytywną opinię o sprawozdaniu z wykonania budŜetu Miasta Szczecinek za 2009r.  

− odczytał uchwałę Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek w sprawie wniosku o udzielenie Burmistrzowi 

absolutorium, oraz odczytał w/w wniosek, 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− odczytał wystąpienie odnoszące się do sesji absolutoryjnej. 

Wystąpienie to zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Roman Matuszak Przewodnicz ący Klubu Radnych Wspólnoty Samorz ądowej: 

− prezentując i omawiając stanowisko Klubu stwierdził, Ŝe Klub Radnych podczas głosowania wstrzyma się od 

głosu. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Klubu Radnych Forum Samorz ądowe 2010: 

− przypomniał zasady dotyczące głosowania nad absolutorium z tytułu wykonania budŜetu, 

− nawet jeśli radni nie udzieliliby Burmistrzowi absolutorium, i tak obecnie niczym to nie skutkuje, 

− chodzi o porównanie, czy liczby wynikające ze sprawozdania zgadzają się z uchwalonym przez Radę Miasta 

budŜetem i wprowadzonymi do niego przez Radę zmianami, 

− analiza sprawozdania potwierdza taką zgodność, dlatego nie ma innej moŜliwości jak tylko pozytywna 

ocena. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− zgodził się z argumentami przedmówcy, 

− Klub obradował w dniu 19.04.2010r. z udziałem Burmistrza, który udzielił odpowiedzi i wyjaśnień na 

stawiane pytania, 

− Klub będzie głosował za udzieleniem absolutorium. 

 

Po dalszej dyskusji z udziałem radnych i Burmistrza , w zwi ązku z brakiem innych uwag Przewodnicz ący 

Rady Miasta przyst ąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/480/10  

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania bud Ŝetu miasta Szczecinek za 2009 rok. 

 
Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe absolutorium zostało Burmistrzowi udzielone, 

− pogratulował Burmistrzowi. 

 

Ad.7.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  

− przypomniał treść uzasadnień zamieszczonych na dwóch załącznikach do uchwały.  

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – odpowiadając na pytania radnych wyjaśnił: 

− zysk spółki MEC w 2009r. przekroczył 500 tys.zł, 

− dywidendy zaleŜą od Zgromadzenia Wspólników, które w tym przypadku reprezentowane jest przez 

Burmistrza, 

− z zysku wypracowanego przez spółkę MEC kwota 300 tys. zł została przekazana do budŜetu miasta, 

− potrzebna jest zgoda Rady Miasta na co te pieniądze przeznaczyć, 

− pozostała część wypracowanego zysku została w kwocie 100 tys. zł przeznaczona na kapitał zapasowy, 

oraz takŜe w kwocie 100 tys. zł na podział między pracowników spółki; 

− odnośnie inwestycji polegającej na przebudowie budynku na siedzibę StraŜy Miejskiej, inwestycję będzie 

realizować ZGM TBS Sp. z o.o.  ze względu na moŜliwość odzyskania znacznej kwoty podatku VAT, 

− prawo dopuszcza przy tym moŜliwość zorganizowania przetargu na wykonawstwo przez Miasto, pomimo iŜ 

formalnie inwestorem będzie spółka komunalna, 

− procedura przetargowa nie została jeszcze zakończona. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/481/10   
w sprawie  zmiany w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010rok. 

 

Ad.8.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – odpowiadając na pytania radnych wyjaśnił: 

− SzLOT zamierza zaciągnąć kredyt obrotowy na okres 12 miesięcy w kwocie 600.000,00 zł w Bałtyckim 

Banku Spółdzielczym O/Szczecinek na realizację zadań inwestycyjnych w ramach Projektu Civitas 

Renaissance,  

− warunkiem udzielenia kredytu jest udzielenie poręczenia wekslowego przez Miasto Szczecinek, 

− Stowarzyszenie zamierza spłacić kredyt po otrzymaniu kolejnej transzy Civitas.  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Ryszard Kabat.  W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„sprzeciwu” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/482/10 

w sprawie udzielenia por ęczenia kredytu. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Ryszard Kabat. Obecnych ponownie 21 radnych. 

 

Ad.9.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

.Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/483/10   
w sprawie  wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

 

Ad.10.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

.Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 
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− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Ryszard Kabat.  W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/484/10   

w sprawie zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia nieruchomo ści zabudowanej w drodze przetargu. 

 

Po głosowaniu na salę obrad powrócił radny Ryszard Kabat. Obecnych ponownie 21 radnych. 

 

Ad.11.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− chodzi o zmianę dopuszczalnego  kąta nachylenia dachów na omawianym obszarze. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Przed głosowaniem salę obrad opuścił radny Ryszard Kabat.  W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/485/10 
w sprawie przyst ąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego terenu 

„Zachód III” w Szczecinku. 
 
 

Po głosowaniu na sale obrad powrócił radny Ryszard Kabat. Obecnych ponownie 21 radnych. 
 
 

Ad.12.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− konsultacje są po to, by poznać zdanie mieszkańców, 

− nie powinny jednak być wiąŜące dla Rady Miasta. 
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Romualda Wójcik Sekretarz Miasta  – odpowiadając na wątpliwości radnego Andrzeja Sochaja: 

− wyjaśniła, Ŝe zmieniany paragraf dotyczy tylko rad osiedli. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – odpowiadając na uwagę radnego Romana Matuszaka: 

− wyjaśnił, Ŝe to, iŜ jakiś przepis funkcjonuje kilka lat niezmieniony nie oznacza, Ŝe nie moŜna go zmienić, 

− konieczność zmiany wynika z nowej sytuacji związanej z poszerzeniem granic miasta,  

− dotychczasowy zapis w Statucie Miasta odnoszący się do konsultacji związanych z radami osiedla jest na 

tyle niefortunny, Ŝe moŜe zablokować uwzględnienie w nowych wyborach do rad osiedli, nowoprzyłączonych 

terenów. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” , przy 3 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/486/10 
w sprawie zmiany uchwały okre ślającej Statut Miasta Szczecinek.  

Ad.13.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− po dyskusji i udzieleniu wyjaśnień przez Burmistrza Miasta, ze względu na brak uwag przystąpił do 

głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/487/10 
w sprawie zmiany uchwały Nr V/41/03 Rady Miasta Szc zecinek z dnia 27 stycznia 2003r. w 

sprawie okre ślenia zasad usytuowania miejsc sprzeda Ŝy i podawania napojów alkoholowych. 

 

Ad.14.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej: 

− omówił skargę wniesioną przez p. Romana Rucińskiego, 

− Komisja Rewizyjna przygotowała projekt uchwały stanowiącej odpowiedź na w/w skargę, 

− proponowana uchwała Rady Miasta nie zamyka zainteresowanemu drogi wykupu, 
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− procedura wykupu będzie mogła być wszczęta po upływie roku zgodnie ze stanowiskiem Burmistrza Miasta, 

− właściciel, czyli Miasto i występujący w jego imieniu Burmistrz, ma prawo odmówić wykupu lokalu. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – odpowiadając na pytania radnych: 

− opisał przypadek dotyczący p. Romana Rucińskiego wyjaśniając motywy swojej decyzji, 

− zdaniem Burmistrza najemca naruszył warunki umowy najmu co zaskutkowało wypowiedzeniem tej umowy, 

− po przywróceniu tytułu prawnego najemca chce wykupić bardzo tanio lokal, najprawdopodobniej  po to, by 

za znacznie wyŜszą kwotę lokal ten komuś odsprzedać i spłacić swoje zadłuŜenia, 

− Miasto nie moŜe jednak  nikomu robić  takich prezentów. 

 

Małgorzata Bała radna: 

− poinformowała, Ŝe sprawą p. Romana Rucińskiego zajmowała się takŜe Komisja Problemów Społecznych. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/488/10 
w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Romana Ruci ńskiego na Burmistrza Miasta Szczecinek. 

 
 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− o godz.11:15 zarządził przerwę w obradach do godz.11:50, 

− oświadczył, Ŝe zamierza zrezygnować z dalszego pełnienia funkcji Przewodniczącego Rady Miasta, 

składając pisemne oświadczenie na ręce Wiceprzewodniczącej Rady Miasta Małgorzaty Bały oraz 

przekazując jej dalsze prowadzenie obrad po przerwie, 

− rezygnacja z pełnionej dotychczas funkcji wynika z przewidywanego objęcia mandatu Posła RP. 

Oświadczenie Wiesława Suchowiejko o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady Miasta zostało załączone 

do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Przerwa w obradach od godz.11:15 do godz.11:50. Po przerwie obecnych na sali obrad 21 radnych. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z oświadczeniem radnego Wiesława Suchowiejko o rezygnacji z funkcji Przewodniczącego Rady 

Miasta zachodzi konieczność wyboru innej osoby na to stanowisko, 

− wpierw jednak Rada Miasta musi podjąć uchwałę o przyjęciu tej rezygnacji,  

− projekt uchwały w tej kwestii podczas przerwy w obradach przygotowała Komisja Prawa, Legislacji  

i Porządku Publicznego, która przygotowała teŜ projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miasta, 

− zachodzi  zatem konieczność wprowadzenia kolejnej zmiany do porządku niniejszej sesji, jako nowych  

pkt. 15 i pkt 16, 

− jeśli zmiana zostanie przyjęta numeracja kolejnych punktów zostanie przesunięta. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” wprowadziła proponowaną zmianę do 

porządku obrad.   Numeracja kolejnych punktów uległa stosownemu przesunięciu. 

 

Ad.15.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− odczytała projekt uchwały i jej uzasadnienie, 

− w związku z barkiem uwag przystąpiła do głosowania. 

 
W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/489/10 

w sprawie przyj ęcia rezygnacji z funkcji Przewodnicz ący Rady Miasta Szczecinek Wiesława Suchowiejko 

 

Radni Janusz Rautszko i Małgorzata Bała w imieniu Rady Miasta podziękowali radnemu Wiesławowi 

Suchowiejko za dotychczasową współpracę oraz pogratulowali mu pozyskania mandatu Posła RP. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta podziękował radnemu Wiesławowi Suchowiejsko za dotychczasową 

współpracę w imieniu pracowników Urzędu Miasta i własnym.  

 

Radny Wiesław Suchowiejko wyraził swoje podziękowania radnym, Burmistrzowi oraz pracownikom Urzędu 

Miasta, jak teŜ szefom spółek i jednostek komunalnych za dobrą współpracę, wyraŜając przy tym przekonanie, 

Ŝe jako Poseł RP nadal w miarę moŜliwości i kompetencji będzie wspierał rozwój Szczecinka.  

 

Ad.16.  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do realizacji punktu dotyczącego wyboru Przewodniczącego Rady Miasta, 

− głosowanie w tej kwestii jest tajne, dlatego zachodzi konieczność wyłonienia Komisji Skrutacyjnej, 

− poprosiła o zgłaszanie kandydatur do tej Komisji. 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszone zostały następujące osoby: 

1. radny Wojciech Knapik, który wyraził zgodę na udział w pracach tej Komisji, 

2. radna Katarzyna Dudź, która wyraziła zgodę na udział w pracach tej Komisji, 

3. radny Andrzej Sochaj, który wyraził zgodę na udział w pracach tej Komisji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła zaproponowany skład osobowy 

Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Bogumił Kłyk Przewodnicz ący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej: 

− w imieniu Klubu Radnych zgłosił kandydaturę radnego Jerzego Kani. 
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Radny Jerzy Kania wyraził zgodę na kandydowanie. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania. 

 

Komisja Skrutacyjna opuściła salę obrad. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przystąpiła do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 

 

Ad.17. Sprawozdanie z działalno ści Burmistrza Miasta Szczecinek.  

− uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.18. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta.  

− uwag ani pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.19. Wnioski i zapytania radnych.  

 

Szymon Kiedel radny: 

− zwrócił się do Prezesa Aqua-Tur z pytaniem o stan przygotowań kortów tenisowych ziemnych do sezonu 

letniego, oraz czy przy pracach porządkowych pomagają pracownicy z robót publicznych, 

− poinformował, Ŝe  rozpoczęcie prac związanych z oznakowaniem tras biegowych i rowerowych nastąpi po  

8 maja 2010r., i Ŝe realizacji tego zadania podejmie się SzLOT, 

Formularz pytań i wniosków zawierający pisemne wystąpienie radnego został załączony do niniejszego 

protokołu z sesji. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− postulował do Burmistrza Miasta o pomoc w pozyskaniu sponsorów dla sekcji Piłki NoŜnej MKS Darzbór. 

 

Szymon Kiedel Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Prezes Sekcji Piłki NoŜnej Darzboru deklarował 

spotkanie z Burmistrzem Miasta w sprawie pozyskania sponsorów, czy do tego spotkania doszło? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, Ŝe spotkał się z Prezesem w/w Sekcji, i Ŝe podejmie próbę pomocy w znalezieniu sponsorów, 

co jednak nie będzie łatwe. 

 

Po powrocie na salę obrad Komisji Skrutacyjnej Wiceprzewodnicząca Rady Miasta przerwała realizację punktu 

dotyczącego wniosków i zapytań radnych i przystąpiła do kontynuacji punktu 16, związanego z wyborem 

Przewodniczącego Rady Miasta. 
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Ad.16 c.d. (wybory Przewodnicz ącego Rady Miasta).  

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła Komisję Skrutacyjną o przybliŜenie radnym zasad głosowania. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Skrutacyjnej: 

− poinformowała, Ŝe została wybrana na Przewodniczącą tej Komisji, 

− wyjaśniła, Ŝe kaŜdy z radnych otrzyma kartę do głosowania, na której pod nazwiskiem kandydata znajduje 

się wariant „za” wyborem, wariant „przeciw” oraz wariant „wstrzymał się” od głosu, 

− po zaznaczeniu w odpowiedniej kratce swojego wyboru, radni kolejno po wywołaniu według nazwisk będą 

podchodzić do stołu prezydialnego wrzucając swoją kartę do głosowania do przygotowanej urny wyborczej, 

− po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna podliczy wyniki i sporządzi protokół. 

 

Jerzy Kania radny: 

− oświadczył, Ŝe nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− w związku z oświadczeniem radnego Jerzego Kani poinformowała, Ŝe w głosowaniu weźmie udział  

20 radnych, 

− poprosiła Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do głosowania. 

 

Komisja rozdała radnym karty do głosowania. Następnie radni kolejno według listy oddali swoje głosy. Komisja 

opuściła salę obrad w celu ustalenia wyników głosowania. 

 

Po podliczeniu oddanych głosów Komisja Skrutacyjna powróciła na salę obrad. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Komisji Skrutacyjnej: 

− odczytała protokół z obliczenia głosów oddanych w głosowaniu w wyborach Przewodniczącego Rady Miasta 

Szczecinek w dniu 26 kwietnia 2010r., (protokół z głosowania został załączony do niniejszego protokołu  

z sesji), 

− radny Jerzy Kania został wybrany na Przewodniczącego Rady Miasta 18 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Tym sposobem podjęta została: 

uchwała Nr XLV/490/10 

w sprawie wyboru Przewodnicz ącego Rady Miasta. 

 

 

Małgorzata Bała Wiceprzewodnicz ąca Rady Miasta: 

− poprosiła Przewodniczącego Rady Miasta Jerzego Kanię o zajęcie miejsca przy stole prezydialnym  

i przejęcie  dalszego prowadzenia sesji. 
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Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− podziękował za powierzenie mu tej zaszczytnej i honorowej funkcji, 

− wyraził wiarę, Ŝe przy pomocy radnych uda mu się wypełnić ten obowiązek naleŜycie. 

 

Wiesław Suchowiejko radny: 

− oświadczył, Ŝe w związku z objęciem mandatu Posła RP rezygnuje z mandatu radnego Rady Miasta 

Szczecinek i takie oświadczenie złoŜył na ręce Przewodniczącego Rady (oświadczenie zostało załączone 

do niniejszego  protokołu z sesji). 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z w/w oświadczeniem zachodzi konieczność podjęcia uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego 

co wymaga kolejnej zmiany realizowanego porządku obrad, 

− poprosił radnych o przegłosowanie kolejnej zmiany polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad 

nowego pkt 20: „uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego”. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła proponowaną kolejną zmianę 

porządku obrad. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− w imieniu Komisji poprosił o zgodę na opuszczenie sali przez członków Komisji  w celu przygotowania 

projektu stosownej uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wyraził zgodę na propozycję Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego, 

− przystąpił do kontynuowania rozpoczętego wcześniej pkt. nr 19,  dotyczącego wniosków i zapytań radnych. 

 

Ad.19. c.d. (wnioski i zapytania radnych)  

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał jaki bieg nadano wnioskowi Stowarzyszenia „Terra” w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Radni: Roman Matuszak, Andrzej Sochaj oraz Andrzej Bratkowski: 

− odczytali swoje pytania i wnioski zawarte w „formularzach wniosków i zapytań”, które zostały załączone do 

niniejszego protokołu z sesji. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− odczytał w imieniu Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej wniosek o nadanie nazw planowanym 

rondom. 

Wniosek Klubu Radnych został załączony do niniejszego protokołu z sesji. 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta – odpowiadając na pytania radnych: 

− odnosząc się do wniosku SIS „Terra” wyjaśnił, Ŝe wszystkie wnioski dotyczące zmiany planu są 

rejestrowane, ale nie ma ustawowego terminu na udzielenie odpowiedzi w takich przypadkach, 

− nie jest prawdą, Ŝe jakikolwiek plan dopuszcza na swoim obszarze jakąkolwiek działalność szkodliwą  

i uciąŜliwą dla środowiska, 

− dlatego to nie w zmianie planów leŜy rozwiązanie tematu,  

− poza tym wniosek Stowarzyszenia „Terra” jest niezrozumiały do realizacji, ale mimo to będzie analizowany; 

− ustosunkowując się do wniosku o nadanie nazw planowanym rondom wyjaśnił, Ŝe radni Klubu Platformy 

Obywatelskiej sygnalizowali mu wcześniej pomysł nazwania nowych rond nazwami miast partnerskich 

Szczecinka, 

− byłby to miły gest z okazji 700-lecia, a mieszkańcom Szczecinka przybliŜyłby wiedzę na temat miast 

partnerskich; 

− jeśli chodzi o osiedle Pilska-Raciborki to jest ono dopieszczane, poniewaŜ mieszkańcy tego osiedla potrafią 

się organizować, 

− Rada tego osiedla została wybrana dzięki aktywności mieszkańców, 

− odnośnie publikacji prasowej na temat walorów Szczecinka w wydawnictwie medycznym to nie była 

inicjatywa Miasta, lecz tego wydawnictwa, Miasto za tę publikację nie płaciło, to pozytywny artykuł. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta – odpowiadając na pytania: 

− odnosząc się do kwestii targowiska miejskiego poinformował, Ŝe właściciel targowiska, tj. firma Winkiel 

złoŜyła pismo, z którego wynika, Ŝe nie przystaje na warunki zamiany działek zaproponowane przez Miasto, 

− firma ta postuluje  wprowadzenie w planie miejscowym zmiany dotyczącej wjazdu na działkę oferowaną 

przez Miasto, 

− Miasto ma pomysł, jak ten problem rozwiązać. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− nawiązując do wniosku Klubu Radnych Wspólnoty Samorządowej o nadanie nazw nowym rondom zwrócił 

uwagę, Ŝe  kwestie dotyczące uhonorowania jakichś osób powinny być wcześniej uzgadniane ze wszystkimi 

Klubami Radnych i z radnymi niezaleŜnymi, 

− przed zgłoszeniem tego typu wniosku wcześniej powinno się teŜ zapytać o zdanie krewnych osób, których 

pamięć ma być uhonorowana, 

− poza tym wnioskodawcy powinni zaproponować konkretny projekt uchwały, bo takie są wymogi formalne.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− wniosek przedstawiony przez radnego Andrzeja Sochaja to wstęp do dyskusji nad nazwami rond, 

− w związku z brakiem innych wniosków i zapytań Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do realizacji pkt 20. 

 

Ad.20.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta:  

− odczytał projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− projekt uchwały został przygotowany przez Komisję,  

− Komisja rekomenduje podjęcie tej uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych, poniewaŜ Wiesław Suchowiejko złoŜył rezygnację z tej funkcji. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 20 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLV/491/10 

w sprawie stwierdzenia wyga śnięcia mandatu radnego. 

 

Ad. 21.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 13:00 zamknął XLV sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                           Jerzy Kania 


